



သင့်အမှုကိစ္စဆောင်ရွက်ပေးသူတွင် မည်သည့် တာဝန်ရှိပါသလဲ။

သင့်ကလေးက မှီခိုကလေး အမှုကိစ္စ လုပ်ငန်းစဉ်တွင် ပါဝင်ရသည့် အကြောင်းရင်းကို သင့်အမှုကိစ္စ ဆောင်ရွက်ပေးသူက သင့်ကို အသိပေးပါမည်။ ၎င်းတို့သည် သင့်လိုအပ်ချက်များကို ဆန်းစစ်အကဲဖြတ်ရန် သင့်နှင့်အတူ လက်တွဲလုပ်ဆောင်ပြီး ဘေးကင်းရေးဆိုင်ရာ ခြိမ်းခြောက်မှုများနှင့် အန္တရာယ်များ လျော့ချရေး သို့မဟုတ် ပပျောက်စေရေးအပေါ် အဓိကထားသည့် ဝန်ဆောင်မှုများကို သင်ရရှိစေရန် ကူညီပေးပါမည်။

မှီခိုကလေး စောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ အသိပေးခံစာဆိုသည်မှာ အဘယ်နည်း။

မှီခိုကလေး စောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ အသိပေးခံစာသည် သင့်ကလေး ညည်းပန်းနှိပ်စက်ခံရခြင်း၊ လျစ်လျူရှုခံရခြင်း သို့မဟုတ် စွန့်ပစ်ခံရခြင်း သို့မဟုတ် သင့်ကလေးကို ဘေးကင်းစွာ စောင့်ရှောက်ပေးနိုင်သည့် မိဘမရှိခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်းသည့် စိုးရိမ်မှုများကို တရားရုံးသို့ တင်ပြသော တရားဝင်စာရွက်စာတမ်း ဖြစ်သည်။ မှီခိုကလေး စောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ အသိပေးခံစာသည် သင့်ကလေးအန္တရာယ်မဖြစ်စေရေးအတွက် တရားရုံးမှ ကြားဝင်ဆောင်ရွက်၍ ကာကွယ်ပေးစေရန်နှင့် သင့်ကလေးအား ပြည်နယ်မှ ယာယီတရားဝင်အုပ်ထိန်းမှု ပံ့ပိုးပေးစေရန် တောင်းဆိုခြင်းဖြစ်သည်။ သင့်ကလေးဘေးကင်းစေရန် ကူညီပေးမည့် ဝန်ဆောင်မှုများ ပံ့ပိုး၍ အိမ်ပြင်ပတွင်ဖြစ်စေ၊ အိမ်တွင်းတွင်ဖြစ်စေ နေရာချထားနိုင်သည်။

ရှေ့နေ

သင့်တွင် ရှေ့နေတစ်ယောက် ရပိုင်ခွင့်ရှိပါသည်။ သင့်ဝင်ငွေကြောင့် ကိုယ်ပိုင်ရှေ့နေကို မတားရမ်းနိုင်ပါက တရားရုံးက သင့်အတွက် ရှေ့နေတစ်ဦး ခန့်အပ်ပေးမည်ဖြစ်သည်။

စေတနာ့ဝန်ထမ်း GAL/GAL

သင့်ကလေးအတွက် ကိုယ်စားပြောဆိုဆောင်ရွက်ပေးမည့် စေတနာ့ဝန်ထမ်း GAL များ (Guardians ad Litem) (ယာယီအုပ်ထိန်းသူများ) သို့မဟုတ် GAL များ (Guardians ad Litem) (ယာယီအုပ်ထိန်းသူများ) ကို တရားသူကြီးများက ခန့်အပ်ပေးပါသည်။ တရားရုံးကြားနာမှုများတွင် စေတနာ့ဝန်ထမ်း GAL သို့မဟုတ် GAL သည် သင့်ကလေး (အသက် 12 နှစ်အောက်) အတွက် အကောင်းဆုံးဖြစ်မည်ဟု ၎င်းယူဆသည့်အရာများနှင့် သင့်ကလေးလိုအပ်သည့် သို့မဟုတ် လိုလားတောင့်တသည့်အရာများကို တရားသူကြီးထံ တင်ပြပေးပါသည်။ စေတနာ့ဝန်ထမ်း GAL သို့မဟုတ် GAL သည် တရားရုံးမှ ဆုံးဖြတ်သည့် ဆုံးဖြတ်ချက်တိုင်းတွင် သင့်ကလေးအား အမြဲထည့်သွင်းစဉ်းစားကြောင်း သေချာစေရန် လုပ်ဆောင်ပါမည်။

အရေးကြီးသော အဆက်အသွယ်များ

အမှုကိစ္စ ဆောင်ရွက်ပေးသူ၏ အမည်-

ရှေ့နေလိုအပ်ပါသလား။

ခန့်အပ်ထားသော အကျိုးဆောင်ရှေ့နေရုံး-

ခုခံချေပပြောဆိုသည့် အစိုးရရှေ့နေရုံး

ဖုန်းနံပါတ်- 360-586-3164

အီးမေးလ်- opd@opd.wa.gov

www.opd.wa.gov/index.php/program/parents-representation

စေတနာ့ဝန်ထမ်း GAL/GAL ၏ အမည်နှင့် ဖုန်းနံပါတ်-

မိသားစုနှင့် ကလေးသူငယ်များဆိုင်ရာ စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးရုံးသည် ကလေးသူငယ်ကာကွယ်ရေး သို့မဟုတ် ကလေးသူငယ် ပြုစုစောင့်ရှောက်ရေး ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် ပတ်သက်သည့် ကလေး သို့မဟုတ် မိဘအပေါ် အကျင့်စီဒီ၊ လုပ်ဆောင်ချက်များ သို့မဟုတ် ပျက်ကွက်မှုများအကြောင်း တိုင်ကြားချက်များကို စုံစမ်းစစ်ဆေးသည်။

ဖုန်းခေါ်ခံ အခမဲ့ နံပါတ်- 1-800-571-7321

ဖုန်းနံပါတ်- (206) 439-3870

www.ofco.wa.gov

ကလေးသူငယ် ညည်းပန်းနှိပ်စက်မှု/လျစ်လျူရှုမှုကို တိုင်ကြားရန်

သင့်အား သက်ဆိုင်ရာ ဒေသတွင်းရုံးနှင့် တိုက်ရိုက်ချိတ်ဆက်ပေးမည့် 24 နာရီ/ခုနစ်ရက် ဆက်သွယ်နိုင်သော ဟော့လိုင် 1-866-ENDHARM (1-866-363-4276) ကို ဖုန်းခေါ်ဆိုပါ။

www.dcyf.wa.gov/safety/report-abuse

တရားဝင် တိုင်ကြားချက်တင်သွင်းခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်ကို နားလည်ရန်အတွက် DCYF

Office of Constituent Relations (မဲဆန္ဒနယ်ဆက်သွယ်ရေးရုံး)၊ 1-800-723-4831 သို့လည်း ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

www.dcyf.wa.gov/contact-us/constituent-relations

DCYF သည် လူမျိုး၊ အသားအရောင်၊ ကျား/မ၊ ကိုးကွယ်ယုံကြည်မှုဘာသာ၊ ဘာသာအယူဝါဒ၊ အိမ်ထောင်ရှိ/မရှိ၊ နိုင်ငံဇာတိ၊ လိင်စိတ်တိမ်းညွတ်မှု၊ အသက်အရွယ်၊ စစ်မှုထမ်းဟောင်းအခြေအနေ သို့မဟုတ် ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ၊ အာရုံခံမှု သို့မဟုတ် စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ အားနည်းချက် ရှိသည်ဖြစ်စေ၊ မရှိသည်ဖြစ်စေ ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်းမပြုဘဲ ၎င်း၏ပရိုဂရမ်များနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများကို လူတိုင်း တန်းတူအသုံးပြုနိုင်ရန် ပံ့ပိုးပေးပါသည်။

ဤစာစောင်ကို အခြားပုံစံ သို့မဟုတ် ဘာသာစကားဖြင့် အခမဲ့ မိတ္တူများ ရယူလိုပါက DCYF မဲဆန္ဒနယ် ဆက်သွယ်ရေးရုံး၊ 1-800-723-4831 သို့ ဆက်သွယ်ပါ သို့မဟုတ် communications@dcyf.wa.gov သို့ အီးမေးလ်ပို့ပါ။

မှီခိုကလေး အမှုကိစ္စ စီရင်ဆုံးဖြတ်ရေးတရားရုံး လုပ်ငန်းစဉ်အား သိရှိနားလည်ခြင်း



သင့်တွင် အောက်ပါအခွင့်အရေးများ ရှိသည်-

- လေးလေးစားစား ဆက်ဆံခံရခွင့်
- သင့်အမှုကိစ္စနှင့် သင့်ကလေး၏ အခြေအနေအကြောင်း သိရှိခွင့်
- ယဉ်ကျေးမှုအရ သင့်လျော်သော ဝန်ဆောင်မှုများကို ရယူခွင့်
- သင်၏ အချက်အလက်များကို လျှို့ဝှက်ထားရှိပေးရန် တောင်းဆိုခွင့်

သင့်တွင် အောက်ပါတို့ကို လုပ်ဆောင်ရန် တာဝန်ရှိသည်-

- ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရသော အစီအစဉ်ရေးဆွဲသည့် အစည်းအဝေးများတွင် ပါဝင်ရန်
- ဖြစ်နိုင်လျှင် သင့်ကလေးထံ သွားရောက်ကြည့်ရှုရန်
- ဖုန်းနံပါတ်နှင့် လိပ်စာအပြောင်းအလဲများကို သင့်အမှုကိစ္စ ဆောင်ရွက်ပေးသူအား အသိပေးရန်
- လုံခြုံစိတ်ချရသည့် မိဘတစ်ဦးဖြစ်လာရေးအတွက် သင်လိုအပ်သည့်အရာများကို ရှင်းပြရန်

သင့်အခန်းကဏ္ဍမှတစ်ဆင့် အောက်ပါတို့ကို ဆောင်ရွက်ရမည်-

- သင့်ကလေးအတွက် အစီအစဉ်ရေးဆွဲဆောင်ရွက်သည့် သင်၏ဆန္ဒများကို ထုတ်ဖော်ပြောရန်
- သင့်အမှုကိစ္စ ဆောင်ရွက်ပေးသူထံ ဆက်သွယ်ပြီး သင့်အမှုကိစ္စ အစီအစဉ်တွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရန်



သိရှိထားရမည့် အရေးကြီးသောအချက်များ

တရားရုံးလုပ်ငန်းစဉ်အတွင်း မည်သည့်အချိန်တွင်မဆို သင့်ကလေးကို သင့်နေအိမ်ပြင်ပ၌ ထားရှိရန် သို့မဟုတ် သင့်နေအိမ်တွင် ပြန်လည်ထားရှိရန် တရားသူကြီးက ဆုံးဖြတ်နိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ သင့်ကလေးသည် နေအိမ်ပြင်ပစောင့်ရှောက်မှုတွင် ဆက်ရှိနေပြီး သင့်ကလေးအား ဘေးကင်းစေရန်အတွက် လိုအပ်သော အပြောင်းအလဲများကို မလုပ်ဆောင်နိုင်ပါက သင့်အနေဖြင့် ကလေးအား အုပ်ထိန်းခွင့်ကို ဆုံးရှုံးသွားနိုင်ပါသည်။ DCYF သည် ထိုကဲ့သို့ရလဒ်မျိုး မဖြစ်ပေါ်စေရန်နှင့် သင့်ကလေးနှင့် ပြန်လည်ပေါင်းစည်းနိုင်ရန်အတွက် သင့်အား အကူအညီများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ ပံ့ပိုးပေးပါမည်။



မိခိုကလေး အမှက်စုစု စီရင်ဆုံးဖြတ်ရေးတရားရုံး လုပ်ငန်းစဉ်အချိန်ဇယား သင့်တရားရုံးကပြန်နာမူများအကြောင်းကို သင့်ရှုနေနှင့် တိုင်ပင်ဆွေးနွေးကခြင်း သင်ချောပါစေ။

CPS လွှဲပြောင်းမှု	ကလေးကို အကာအကွယ်ရှိ သည့် အုပ်ထိန်းမှုအောက်တွင် ထားရှိသည်	ဂဟောစောင့်ရှောက်မှုလိုအပ် ခြင်းရှိ၊ မရှိ ကပြန်နာမူ (ဖော်ပြထားသည့် တရားရုံးကပြန်နာမူတစ်ခုခု ပါခြင်းချိန်တွင် သင့် ကလေးသည် အိမ်သို့ ပြန်နိုင်ပါသည်)	ဂဟောစောင့်ရှောက် မှုလိုအပ်ခြင်းရှိ၊ မရှိ ဆက်လက်ကပြန်နာမူ	အဖော်ပြန်ရာဖွဲ့စဉ်စမ်း သည့်ကပြန်နာမူ (မိခိုကလေး အသနားခံ လျှောက်ထားမှု တင်ပြပြီး 75 ရက်အတွင်း)	တရားခံ အယူခံခံမှု ဆိုင်ရာ ကပြန်နာမူ (မိခိုကလေး အသနားခံ လျှောက်ထားမှု တင်ပြပြီး 90 ရက်အတွင်း)	ပထမအကြိမ် မိခိုကလေး အမှ ကိစ္စစီရင်ဆုံးဖြတ် ပြန်လည်သုံးသပ် ကပြန်နာမူ	ကလေးအား ရေရှည် စောင့်ရှောက်မှု အစီအစဉ် ဆွဲချခြင်းဆိုင်ရာ ကပြန်နာမူ	မိခိုကလေး အမှက်စုစု ဆိုင်ရာ ပြန်လည်သုံးသပ် ကပြန်နာမူ (6 လတစ်ကြိမ် ဆက်လက် လုပ်ဆောင်သည်)		
လုပ်ငန်းစဉ်သည် ဤနေရာတွင် စတင်ပါသည်			ရက် 30		ရက် 90		6 လ		15-18 လ	18 လ
<p>ကလေးတစ်ဦးအား ညှဉ်းပန်း နှိပ်စက်မှု သို့မဟုတ် လျစ်လျူရှု မှုနှင့်ပတ်သက်၍ လွှဲပြောင်းမှု ကို CPS က လက်ခံရရှိသည်။ လွှဲပြောင်းမှုကို ဆန်းစစ်ပါပြီး သည့်နောက် စုံစမ်းစစ်ဆေးရန်၊ မိသားစုထံမှ အကဲဖြတ်တုံ့ပြန်မှု အချက်အလက်ရယူရန် ၎င်းကို ဆက်လက်၍ ဆောင်ရွက်ပါမည် သို့မဟုတ် စစ်ဆေးမှုမှ ဖယ်ရှား ပါမည်။ ကလေးအား ရူပိုင်း ဆိုင်ရာ ထိခိုက်မှုမှ ကာကွယ် ရန် လိုအပ်သည်ဟု ယူဆလျှင် တရားရုံး သို့မဟုတ် ဥပဒေရေးရာ ဝေးအဖွဲ့က သင့်ကလေးကို သင့် အိမ်မှ ဖယ်ရှားနိုင်ပြီး မိခိုကလေး စောင့်ရှောက်မှုအောက်မှ အသနားခံ စာကို တင်သွင်းပါမည်။ အကယ်၍ သင့်ကလေးသည် သင့်အိမ်တွင် လုံခြုံစွာနေထိုင်ပါက သင့်ကလေးအိမ်တွင်ရှိနေ စဉ် ဘေးကင်းစေရန်အတွက် အခြေအနေများ ချမှတ်ပေး စေရန် ဂဟောစောင့်ရှောက်မှု လိုအပ်ခြင်းရှိ၊ မရှိ ကပြန်နာမူ ကို ပြုပြင်နိုင်ပါသည်။</p>			<p>သင့်ကလေးအား သင်၏ စောင့်ရှောက်မှုမှ ဖယ်ရှား ပါက ကလေးအား သင့်အိမ် မှ ပြောင်းရွှေ့ပေးခြင်းမှစ၍ စနစ်၊ တန်ဖိုးနှင့် အားလပ် ရက်များ အပါအဝင် 72 နာရီ အတွင်း ဂဟောစောင့်ရှောက် မှုလိုအပ်ခြင်းရှိ၊ မရှိ ကပြန်နာမူ ကို ပြုပြင်ပါမည်။ အကယ်၍ မိခိုကလေး စောင့်ရှောက်မှု ဆိုင်ရာ အသနားခံစာကို တင် သွင်းပြီးသည့်ကလေးသည် သင့်အိမ်တွင် ဆက်ရှိနေပါက သင့်ကလေးအိမ်တွင်ရှိနေ စဉ် ဘေးကင်းစေရန်အတွက် အခြေအနေများ ချမှတ်ပေး စေရန် ဂဟောစောင့်ရှောက်မှု လိုအပ်ခြင်းရှိ၊ မရှိ ကပြန်နာမူ ကို ပြုပြင်နိုင်ပါသည်။</p>	<p>ဤကပြန်နာမူတွင် သင့် အတွက် ရှေ့နေခန့်အပ်ပေးစေ ရန် တရားရုံးအား တောင်းဆို နိုင်ပါသည်။ သင့်ကလေးအား အိမ်ပြင်ပတွင် နေရာချထား ရန် လိုအပ်သည် သို့မဟုတ် သင့်နှင့်အတူ နေထိုင်ခွင့်ပြု မည် စသည်ကို တရားသူကြီး က ဆုံးဖြတ်ပါမည်။ အကယ်၍ သင့်ကလေးအား အိမ်ပြင် ပစောင့်ရှောက်မှုတွင် နေရာ ချထားပါက ကလေးအား မွေးစားအိမ်တွင် မဟုတ်ဘဲ ဆွေးနွေး သို့မဟုတ် သွေးသား ရင်းချာများနှင့်အတူ တွဲဖက် ပေးရန် တောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။ သင့်ကလေးအား အိမ်ပြင် ပစောင့်ရှောက်မှုတွင် နေရာ ချထားပါက အမှက်စုစု ဆောင်ရွက်ပေးသည့် ကလေး ထံ ပုံမှန်လည်ပတ်မှုအစီအစဉ် ကို သတ်မှတ်ပေးပါမည်။</p>	<p>သင့်ကလေးအား အိမ်ပြင် တွင် နေရာချထားမည် သို့မဟုတ် သင်၏နေအိမ် တွင် ပြန်လည်ထားရှိ မည်ကို တရားရုံးက ထပ်မံ၍ ဆုံးဖြတ်ပါမည်။ တရားရုံးသည် သင်၏ မိသားစုအချိန်ရရှိရန် လည်ပတ်မှုအစီအစဉ် နှင့် သင့်ကလေးနေထိုင် သည့် နေရာကို ပြန်လည် သုံးသပ်ပါမည်။</p>	<p>အကယ်၍ သင့်သည် မိခိုကလေး အမှက်စုစု ဆိုင်ရာ ဆုံးဖြတ်ချက် ကို ဆက်လက်၍ မိခို ကလေး စောင့်ရှောက် မှုဆိုင်ရာ အသနားခံစာ တွင် ဖော်ပြပါရှိသော ကလေးသူငယ် ဘေးကင်း ရေးဆိုင်ရာ အခြေအနေကို များ၊ အချက်အလက်များ နှင့်ပတ်သက်၍ တရားရုံး က သင့်နှင့် အခြေအနေများ ထံမှ သက်သေခံချက် ရယူ မည်ဖြစ်ပါသည်။ တရားရုံး သည် သင့်ကလေးအား ပြည့်နယ်၏ မိခိုကလေး အဖော် စီရင်ဆုံးဖြတ် မည် သို့မဟုတ် မိခို ကလေး အမှက်စုစုဆိုင်ရာ ဆုံးဖြတ်ချက်ကို ပယ်ချ မည်ဖြစ်ပါသည်။</p>	<p>သင့်ကလေးအား မိခို ကလေးအဖော် ကြည့်ပါက သင့်အိမ်ရှိ ဘေး ကင်းရေးဆိုင်ရာ အခြေအနေကို ဖယ်ရှားရန်နှင့် သင့်အိမ် ရှိ အနုတရားများ ကို လျှော့ချရန်အတွက် ဝန်ဆောင်မှုများတွင် သင်ပါဝင်ဆောင်ရွက် ရန် တရားရုံးက အမိန့် ချမှတ်ပါမည်။ တရားရုံး သည် ဤကပြန်နာမူ တွင် နေရာချထားမှု သို့မဟုတ် ကလေးထံ သွားရောက်လည်ပတ် မှုဆိုင်ရာ ကိစ္စစီရင်ဆုံး ဖြစ်ပေါ်ခြင်း ပေး ပါမည်။</p>	<p>ဝန်ဆောင်မှုများ ရယူခြင်းဖြင့် သင်၏တိုးတက် လာသည့် အခြေအနေ ကို တရားရုံး က ပြန်လည် သုံးသပ်သည့် အပြင် ကလေး အတွက် ဘေး ကင်းလုံခြုံရေး အိမ်တစ်လုံးကို သင်၏မြို့နယ်ပေး ပေးနိုင်စွမ်းအား မြှင့်တင်ပေး နိုင်မည့် အခြေ အနေအထားများရှိ၊ မရှိကို ထည့်သွင်း စဉ်းစားပါမည်။</p>	<p>တရားရုံးသည် ဝန်ဆောင်မှု များတွင် သင်၏ ပါဝင်မှု ကို ပြန်လည်သုံးသပ်သည့် အခါ သင့်တွင် လိုလောက် သော တိုးတက်မှုမရှိ၍ သင့်ကလေးအား အိမ် ပြင်ပစောင့်ရှောက်မှုတွင် နေရာချထားရန် ဆုံးဖြတ် လျှင် (အချိန်စုစုများတွင်) ပြည့်နယ်အား သင်၏မိဘ အခွင့်အရေးကို ရပ်စဲရန် အတွက် အသနားခံစာ တင်ရန် တရားရုံးက အမိန့် ချမှတ်ပါမည်။</p>	<p>တရားရုံးသည် ဝန်ဆောင်မှုများတွင် သင်၏ ပါဝင်မှုကို ပြန်လည်သုံးသပ်ပြီးသည့် တွင် လိုလောက်သော တိုးတက်မှုမရှိပါက (အချိန်စုစုများတွင်) ပြည့်နယ်အား သင်၏မိဘ အခွင့်အရေးကို ရပ်စဲရန် အတွက် အသနားခံစာ တင်ရန် တရားရုံးက အမိန့် ချမှတ်ပါမည်။ ရပ်စဲရန် အသနားခံစာ တင်သွင်းလျှင် သင့်ရှုနေ နှင့် ပြည့်နယ်ရှေ့နေတို့က အမှက်စုစုပတ်သက်၍ အထောက်အထားများ တင်ပြမည့် ရုံးချိန်းတစ် ခုရှိလိမ့်မည်။ သင်၏ မိဘ အခွင့်အရေးကို ရပ်စဲ ခြင်းမပြုမည်၊ မပြုမည်ကို တရားသူကြီးက ဆုံးဖြတ် ပါမည်။</p>

ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရသော အစီအစဉ်ရေးဆွဲသည့် အစည်းအဝေးများ

DCYF ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရသော အစီအစဉ်ရေးဆွဲသည့် အစည်းအဝေး အားလုံးတွင် သင်၏ပါဝင်မှုသည် အလွန်အရေးကြီးပါသည်။ အန္တရာယ်ဖြစ်နိုင်မည့်အချက်များကို လျော့ချရန်၊ သင့်ကလေးအတွက် ရေရှည်စောင့်ရှောက်မှု ရည်မှန်းချက်များ ဖန်တီးရန်နှင့် သင့်ကလေးထံ သွားရောက်လည်ပတ်မှု စီစဉ်ရန်အတွက် မိသားစုအမှက်စုစု အစီအစဉ် ရေးဆွဲရာတွင် သင်ပါဝင်ကူညီရမည်။ သင်ပါဝင်ရမည့် အစည်းအဝေး အမျိုးအစားများစွာရှိပါသည်။ အများဆုံးပြုလုပ်လေ့ရှိသော အစည်းအဝေးအမျိုးအစားများတွင် Family Team Decision Making (မိသားစုအဖွဲ့ လိုက်ဆုံးဖြတ်ချက်ချခြင်း၊ FTDM) နှင့် ရေရှည်စောင့်ရှောက်မှု အစီအစဉ်ဆွဲခြင်းတို့ ပါဝင်ပါသည်။ ဤအစည်းအဝေးများသည် သင့်အမြင်များ၊ ပြောင်းလဲရန်လိုအပ်သည်ဟု သင်ယူဆထားသည့်အရာများ၊ ဤအပြောင်းအလဲများဖြစ်လာစေရန် သင်လိုအပ်သည့် အကူအညီများအကြောင်း ပြောဆိုတင်ပြရန် အချိန်ကောင်းဖြစ်ပါသည်။

မိဘ၊ ကလေးနှင့် မောင်နှမသားချင်းများ လာရောက်လည်ပတ်ခြင်း (သင့်ကလေးအား အိမ်ပြင်ပစောင့်ရှောက်မှုတွင် နေရာချထားပါက)

မိသားစုအချိန်ရရှိရန် လည်ပတ်မှု ကနဦးအစီအစဉ်ကို ပထမဆုံး Family Team Decision Making (မိသားစုအဖွဲ့လိုက်ဆုံးဖြတ်ချက်ချခြင်း၊ FTDM) အစည်းအဝေးတွင် ရေးဆွဲပါသည်။ သင့်ကလေးနှင့်အတူ ပုံမှန် မိသားစုအချိန်ရရှိရန် လည်ပတ်မှုများတွင် သင်၏ ပါဝင်မှုသည် သင့်ကလေး နှင့် သင်အတူနေထိုင်ခြင်းမရှိသည့် အချိန်အတွင်း သင်တို့နှစ်ဦးအကြား သံယောဇဉ်ကို ထိန်းသိမ်းပြီး အဆက်အသွယ်မပြတ်စေရန် ကူညီပေး ပါသည်။ မိသားစုအချိန်ရရှိရန် လည်ပတ်မှု အစီအစဉ်တွင် လည်ပတ်မှုများ ပြုလုပ်မည့်နေရာ၊ အကြိမ်ရေနှင့် ကြာချိန်တို့ကို ဖော်ပြထားပါသည်။ အခြားအသေးစိတ်အချက်အလက်များတွင် မိသားစုအချိန်ရရှိရန် လည်ပတ်မှုတွင် ရှိနေသည့်သူများနှင့် ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲမှုဆောင်တို့ ပါဝင်ပါသည်။ မိသားစုအချိန်ရရှိရန် လည်ပတ်မှု အစီအစဉ်များကို အချိန်မရွေး ပြင်ဆင်နိုင်ပါသည်။ သင်၏ မိသားစုအချိန်ရရှိရန် လည်ပတ်မှု အစီအစဉ်ကို သင့် အမှက်စုစု ဆောင်ရွက်ပေးသူနှင့် ဆွေးနွေးပါ။ သင့်ကလေးထံ သွားရောက်လည်ပတ်ရန် အကူအညီ လိုအပ်ပါက သင့်အမှက်စုစုဆောင်ရွက်ပေးသူ နှင့်/သို့မဟုတ် ရှေ့နေက သင့်အား ကူညီနိုင်ပါသည်။